
Radny Rady 

w KKredxhu Kiodzko, dnia 07.12.2018 r. 

Stanisiaw Bartcza k 

Burmistrz Miasta Kiodzka 

Przewodniczqcej Rady Miejskiej w Ktodzku 

W zwiqzku z koniecznoiciq zapewnienia transparentnoici wykorzystania 

publicznych frodkbw finansowych, zwracam siq z proibq o podanie informacji 
w zakresie poniiszych zagadnieri : 

1. Prosze o podanie liczby siuibowych telefonow kombrkowych, z ktdrych 
korzysta Burmistrz Miasta Kiodzka. 

2. Prosze o podanie informacji, czy w okresie od dnia 01.09.2018 r. do dnia 

07.12.2018 r. zostai zgubiony lub skradziony Burmistrzowi Miasta Ktodzka 
jakikolwiek stuibowy telefon kombrkowy . Jeieli tak, to prosze o podanie, czy 

fakt ten zostat zgtoszony na Policji. Proszq podad forme zgioszenia np. na piJmie 

lub ustnie Komendantowi Powiatowemu Policji. 

3. Czy siuibowe telefony kom6rkowe by4y udostepniane osobom trzecim ? 

4. Czy stuibowe telefony kom6rkowe byty wykorzystywane do prowadzenia 

prywatnych rozmow telefonicznych, wysytania wiadomogci SMS lub MMS o 

charakterze prywatnym, wykonywania zdjet lub nagran filmbw o charakterze 
prywatnym ? 

5. Czy osoby trzecie kopiowaty zawartogt siuibowych telefon6w kom6rkowych 

na noSniki danych np. komputery osobiste, laptopy, pendrivy? 

Radny Rady 


